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Schriftelijke vragen (artikel 32 RvO) 
 
 
 
Datum vraag: 9 juli 2018 
 
 

 
Datum antwoord: 16 juli 2018 
 

 
Aan de voorzitter van de raad 
 

 
Onderwerp: aanbesteding sporthal Maurik 
 

 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te 
beantwoorden:  
 

1. Wat is de tijdsplanning (geweest) van de aanbesteding van de bouw van de sporthal in 

Maurik? Graag een overzicht van de exacte data, wanneer is wat gebeurd? 

2. Kunt u het verloop van de gevolgde aanbesteding tot nu toe schetsen? 

3. Heeft er een voorselectie plaatsgevonden? 

4. Is de raad op enige tijd geïnformeerd over het toepassen van een voorselectie?  

5. Welk gedeelte van de aanbesteding is openbaar en welk gedeelte niet? 

6. De toezegging dat de instelling van een beheerentiteit een voorwaarde voor de aanbesteding 

was, is eind mei 2018 losgelaten. Hoe past dit in de tijdsplanning van de aanbesteding? 

7. Welke risico’s loopt de gemeente Buren bij deze aanbesteding (op korte zowel als langere 

termijn) als de voorwaarde van de instelling van een beheerentiteit is losgelaten? 

8. Waarom is het nog steeds niet mogelijk voor de leden van de raad om de aanbesteding op 

Tendernet in te zien, terwijl dit wel door de wethouder is toegezegd?  

9. De einddatum van de aanbesteding komt inzicht. Wat is de stand van zaken op dit moment? 

 

 
Toelichting: 

 
De fractie van D66 mist duidelijkheid over de gevolgde aanbestedingsprocedure van de bouw van de 
sporthal in Maurik, welke momenteel gevolgd wordt door uw college. De uitspraken welke in de loop 
van dit jaar gedaan zijn door het vorige en het huidige college ten aanzien van data en gevolgde 
stappen, wekken verwarring. Vandaar onze vraag of het college eenmaal de gevolgde procedure  met 
het bijbehorende tijdspad op papier kan zetten en aan de raad wil doen toekomen.  
Een ander onderwerp, naast de tijdsplanning en gevolgde procedure, is de openbaarheid van de 
procedure. Wij kunnen ons voorstellen dat niet elk gedeelte van een dergelijke procedure openbaar 
kan zijn, maar wij willen wel graag weten welk gedeelte openbaar en welk gedeelte van de gevolgde 
procedure niet openbaar is geweest. 
De instelling van een beheerentiteit is voor de raad altijd een belangrijke voorwaarde geweest, gezien 
de ervaringen bij de Brede School Maurik waar wij allemaal van geleerd hebben. Toch heeft de raad, 
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op aandringen van het college, deze voorwaarde moeten loslaten in verband met de voortgang van de 
aanbesteding. Dit geeft nog altijd een gevoelen van het lopen van risico’s bij de totstandkoming van 
de sporthal en graag willen wij van u weten of u nog risico’s voorziet en welke dat dan zijn. 
 
Graag zien wij de beantwoording van deze vragen voor het zomerreces tegemoet. 
 
 

 
Naam en ondertekening: Alda van Zijl-Hoek D66 Buren 
 
 

 
De beantwoording van het college/de burgemeester:  
 

1. Wat is de tijdsplanning (geweest) van de aanbesteding van de bouw van de sporthal in 

Maurik? Graag een overzicht van de exacte data, wanneer is wat gebeurd? 

De documenten voor de voorselectie zijn 23 mei 2018 gepubliceerd op CTM. Op 13 juli 2018 

sluit de inschrijftermijn. 

2. Kunt u het verloop van de gevolgde aanbesteding tot nu toe schetsen? 

Zie 1. 

3. Heeft er een voorselectie plaatsgevonden? 

Die loopt nu. Er is een openbare procedure gevolgd waarbij iedereen kan inschrijven. 

4. Is de raad op enige tijd geïnformeerd over het toepassen van een voorselectie?  

In het raadsvoorstel van 19 december 2017 hebben we u gemeld dat de contractvorm een 

zogenaamde DBM (E) - Design Build Maintain & Energy – aanbesteding betreft. Tijdens de 

voorbespreking op 8 mei 2018 van het voorstel ‘Gevolgen voor de sporthal Maurik Oost van 

de aangekondigde wetswijziging btw-sportvrijstelling’  is er toegezegd informatie te sturen 

over de planning van de aanbesteding. Onderstaand antwoord is op 19 mei 2018 aan de 

leden van de raad gemaild: 

Toezegging: Informatie over planning datum aanbesteding 
Antwoord: De aanbesteding bestaat uit 2 gedeelten namelijk een selectiefase en een 

gunningsfase. De planning voor de aanbesteding ziet er nu als volgt uit: 
- Publiceren documenten selectie: 23 mei 2018 
- Selectie en afwijzing bekendmaken: in de week van 16 juli 2018 
- Start gunningsfase: in de week van 27 augustus 
- Opstellen en versturen beoordelingsbrieven en voornemen tot gunning: in 

de periode van 19 november – 15 december 2018. 
- Ondertekenen DBME contact: in de periode van 10 – 22 december 2018. 

 
Het college is verantwoordelijk voor de werkzaamheden van het uitvoerend apparaat, zoals de 

aanbesteding van de sporthal. Er is een vereiste dat de procedure op een objectieve, 

transparante, niet discriminerende en proportionele manier verloopt. Hier voldoen we aan. De 

raad kan en mag ook niet het verloop van de procedure beïnvloeden. 

5. Welk gedeelte van de aanbesteding is openbaar en welk gedeelte niet? 

De stukken uit de selectiefase zijn openbaar. De stukken uit de gunningsfase 

(inschrijvingsfase) zijn niet openbaar. De beoordelingen zijn nimmer openbaar. 
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6. De toezegging dat de instelling van een beheerentiteit een voorwaarde voor de aanbesteding 

was, is eind mei 2018 losgelaten. Hoe past dit in de tijdsplanning van de aanbesteding? 

De aanbesteding is direct na de besluitvorming in mei 2018 opgestart met de planning om in 

december 2018 het werk te gunnen. 

Na bekendmaking van de uitwerking van de wetswijziging m.b.t. de BTW-vrijstelling wordt het 

proces rondom het oprichten van de beheerentiteit uitgewerkt.  

7. Welke risico’s loopt de gemeente Buren bij deze aanbesteding (op korte zowel als langere 

termijn) als de voorwaarde van de instelling van een beheerentiteit is losgelaten? 

Als de beheerentiteit niet opgericht wordt komen de taken die de beheerentiteit voor ons uit 

zal gaan voeren bij de gemeente te liggen. Denk daarbij aan o.a. het opstellen van 

verhuurovereenkomsten met de vaste en incidentele gebruikers en de schoonmaak. We zijn 

bekend met deze werkzaamheden, dit kost ons wel extra tijd en dus capaciteit.  

Met de verenigingen voeren we frequent overleg; zij geven aan nog steeds uit te gaan van en 

toe te werken naar een beheerentiteit. Ook geven zij aan nog steeds achter de getekende 

intentieverklaringen te staan, ondanks dat de beheerentiteit nu nog niet kan worden opgericht. 

8. Waarom is het nog steeds niet mogelijk voor de leden van de raad om de aanbesteding op 

Tendernet in te zien, terwijl dit wel door de wethouder is toegezegd?  

De toezegging van de wethouder is uitgevoerd; de link voor de aanbesteding is in het 

raadsjournaal van 24 mei 2018 geplaatst. De aanbestedingsstukken zijn voor iedereen 

toegankelijk na het aanmaken van een account bij CTM. Hier wordt naar verwezen in 

TenderNed. Dit is een puur administratieve handeling. We hebben voor niemand de 

aanbesteding als direct openbaar te raadplegen gezet, om zo inzicht te hebben in welke 

partijen de aanbestedingsstukken opgevraagd hebben. 

Op 20 juni 2018 zijn de aanbestedingstukken aan de leden van de raad gemaild n.a.v. de 

toezegging tijdens de raadsvergadering van 19 juni 2018. 

9. De einddatum van de aanbesteding komt inzicht. Wat is de stand van zaken op dit moment? 

De einddatum van de voorselectiefase komt in zicht. Vrijdag 13 juli 2018 zijn de inschrijvingen 
ontvangen. We zullen deze inschrijvingen beoordelen en (maximaal) drie aannemers 
selecteren om door te gaan naar de gunningsfase.  

 
 

 

 
 


